



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P21046

F.2 Activity - Film Appreciation
中二級活動 - 電影欣賞

A form-based activity – film appreciation will be arranged for F.2 students in the afternoon on 3 Dec 2021. The 7th and 8th lessons on that day will be cancelled and F.2 students will have the lunch from 12:20p.m. to 1:15p.m. The film chosen is “She Remembers, He Forgets”. The theme of the film is about family affection, achieving dreams and finding the directions of life. Students are required to wear activity uniform. Round-trip transportation will be arranged and the activity is free of charge. The details of the activity are as follows:

本校將於十二月三日下午為中二學生安排電影欣賞活動，當日的第七堂及第八堂將會取消，下午 12:20 至 1:15 為學生的午飯時間。學生當日需穿著整齊活動服回校，本校將安排來回交通，是次活動費用全免。活動所播放的電影為「哪一天我們會飛」，內容環繞親情、實現夢想及尋找人生方向，有助學生建立正面價值觀和積極的人生態度。活動詳情如下：

Time for roll call 點名時間	Place for roll call 點名地點	Activity location 活動地點	Show time 放映時間	Dismissal time 解散時間	Dismissal point 解散地點
1:15p.m.	Second Hall 第二禮堂	North District Town Hall 1/F Auditorium 北區大會堂一樓演奏廳	2:30– 5:00 p.m.	5:45 p.m.	School Entrance 本校正門

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎志校長

24th November, 2021 二零二一年十一月二十四日



Remarks:

TIC for class attendance checking
各班負責點名老師

Date of activity 活動日期	Form 級別	Class A	Class B	Class C	Class D
3/12/2021	2	AMS	HLK	KSY	CSH